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Til: Lisbeth Toppe Alvær 
Emne: Trafikksikringsplan 
 
Hei Lisbeth! 
Eg har eit innspel som eg håpar de kan sjå på om de får gjort noko med, då eg ser på dette som eit 
viktig og nødvendig tiltak. 
 
Det er utruleg kva fart enkelte får seg til å ha i området der skuleborna ferdast. Dette ser eg kvar dag 
frå kontoret mitt…. 
Håper difor at det lar seg gjere å setje opp 2 nye fartsdumpar, samt å heve det som er øvst i 
Nordbøvegen. 
(Det som står øvst i Nordbøvegen har eg spelt inn tidlegare, men fekk som svar frå Einar at dette var 
noko dei skulle sjå på neste gong det var asfalteringsarbeid i området). 
 
Det burde også vore eit gjerde som rammar inn skulen sitt område. 
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Ståle Villanger 
Rektor Hordabø skule 
Tlf kontor: 56 34 62 72 
Mobil: 99 27 44 47 
 
 


